

Zürich-Airport, in December 2024

Dear Business Partners
Dear Customers, Guests and Friends of GLM

December. We've already turned to the final page of our monthly calendar for this year. 2024 is coming to a close and the festive season is just around the corner. The changing of the years is very special for us this time because it marks the end of our big anniversary year!

We were grateful to celebrate 20 years of operation at GLM and enjoyed reliving countless shared memories. Founded in 2004, GLM has been a veritable story of success. We could see throughout the years multiple changes in our primary customer segments and huge developments in international travel trends. During the past two decades, working side-by-side with our friends, partners and guests, we also overcame a number of challenges small and large, including a global pandemic.

Twenty years on, GLM has firmly established a position as a market leader and is well-known for its commitment to quality, both within and far beyond the Swiss borders. We are likewise proud to have been selected as Preferred Supplier to the Swiss Deluxe Hotels association for more than 10 years and counting. But what pleases us most are the many long-standing relationships we have with our partners and with our team, supporting us from the beginning of our days until today.

We don't take that for granted. While the transition from one year to the next is also always a time for reflection and thankfulness, this year especially we want to let you know how much we appreciate your enduring loyalty to GLM: **THANK YOU!**

People always come first at GLM – which is (almost) the only way for us to stand out from the crowd in the marketplace. While our "hardware", the vehicles in our fleet, can be found all over the world, everyone at GLM is unique in terms of personality. On the occasion of our anniversary year, we nevertheless continued to expand our fleet with an exclusive Maybach Manufaktur Edition as well as luxurious new Mercedes V-Class vehicles.

2025 is likely to be laden with more geopolitical challenges, but in the meantime we are looking forward to the start of the 2024/2025 winter season and to welcoming all our guests back on-board. The memories we have shared with our business partners, customers and friends over the past 20 years accompany us as we fly from this year to the next – and we look forward to collecting many more good memories together with all of you in the years to come!

May the New Year bring us all peace, good health, joy, prosperity and success! We wish you many carefree and relaxing hours in the company of family and friends during the coming days and weeks, and a wonderful festive season!

Zürich-Flughafen, im Dezember 2024

Geschätzte Partner
Geschätzte Kunden, Gäste und Freunde von GLM

Wir haben zum letzten Mal in diesem Jahr die Kalenderblätter gedreht - das Jahr 2024 neigt sich dem Ende entgegen und wir stehen bereits wieder vor den Fest- und Feiertagen. Dieses Mal ist der Jahreswechsel ganz speziell für uns - wir beenden unser Jubiläumsjahr!

Wir dürfen auf 20 Jahre GLM zurückblicken und unzählige gemeinsame Erlebnisse nochmals Revue passieren lassen. GLM ist im Jahr 2004 gegründet worden und durchlebte eine wahre Erfolgsgeschichte. Wir blicken zurück auf zahlreiche Wandel in unseren Gästesegmenten und auf verändertes internationales Reiseverhalten. Gemeinsam mit unseren Partnern und Gästen konnten wir diverse kleinere und grössere Herausforderungen, inklusive einer globalen Pandemie, meistern.

2024 ist GLM in einer marktführenden Position fest etabliert, bekannt für Qualität weit über die Landesgrenzen hinaus. Bereits über 10 Jahre dürfen wir als Preferred Supplier der Swiss Deluxe Hotels im Einsatz stehen. Besonders freut es uns, dass ein Teil unseres Kundenkreises - aber auch ein Teil unserer MitarbeiterInnen - uns noch immer begleiten.

Das alles ist nicht selbstverständlich und während die Zeit des Jahreswechsels immer auch eine Zeit der Besinnung und der Dankbarkeit ist, möchten wir uns dieses Mal ganz speziell für die Verbundenheit mit uns bedanken: **DANKE!**

Bei GLM steht der Mensch im Fokus und im Mittelpunkt - (fast) nur damit können wir uns im Marktgeschehen hervorheben. Unsere Persönlichkeiten sind einzigartig, während unsere "Hardware", die Fahrzeuge, auf der ganzen Welt anzutreffen sind. Für unser Jubiläumsjahr haben wir unsere Flotte aber trotzdem nochmals ausgebaut, mit einer exklusiven Maybach Manufaktur - Edition und mit luxuriösen neuen Mercedes V-Klassen.

Während auch das kommende Jahr 2025 geopolitisch einige Herausforderungen bereithalten wird freuen wir uns nun auf den Start in die Wintersaison 2024/2025 und auf zahlreiche Gäste. Erinnerungen an die vergangenen 20 Jahre mit unseren Partnern, Kunden und Freunden begleiten uns über den Jahreswechsel - und wir freuen uns auf viele weitere gemeinsame Jahre!

Möge das neue Jahr für uns alle Frieden, Gesundheit, Glück und Erfolg bereithalten! Wir wünschen in diesen Tagen möglichst viele unbeschwerter und erholsamer Stunden im Kreise von Familie und Freunden und eine genussvolle Zeit der Fest- und Feiertage!

GLM



Pascal Hofer
Owner & Managing Director